
KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO PROTOKOLAS 
 

2020-11-12 Nr. V2-9 

Kaišiadorys 

 

Posėdis įvyko 2020 m. lapkričio 12 d. nuotoliniu būdu per „ZOOM“ platformą. 

Posėdžio pirmininkas Giedrė Genevičiutė - Janonė. 

Posėdžio sekretorius Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

Posėdyje dalyvavo 14 tarybos narių. Sąrašas pridedamas. 

Svečio teisėmis posėdyje dalyvavo laikinai direktoriaus pareigas einanti direktoriaus pavaduotoja 

ugdymui Lina Bartkevičienė, direktoriaus pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė, mokinių 

prezidentė Kamilė Urulevičiūtė. 

 

DARBOTVARKĖ: 

1. Informavimas dėl klebono dekano monsinjoro Rimvydo Jurkevičius prašymo išstoti iš Tarybos 

narių.  

2. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Mokinių komiteto pasiūlymas dėl mokinių elgesio 

taisyklių VII punkto pakeitimo.  

3. Dėl įsigytų mokymo priemonių įsigijimo plano už 2019 suderinimo.  

4. Dėl kompiuterių įsigijimo suderinimo.  

5. Dėl leidimo prekiauti šaltais gėrimais ir bufetinėmis prekėmis.  

6. Kiti klausimai.  

 

POSĖDŽIO EIGA. Prieš posėdį pasisakė direktoriaus pavaduotoja ugdymui, laikinai einanti 

direktorės pareigas Lina Bartkevičienė. Pristatė dabartinę situaciją mokykloje, savo ir savo 

komandos tikslus. Išreiškė norą glaudžių santykių su bendruomene buvimui, ragino galvoti ir teikti 

siūlymus ir/ar pasiūlymus dėl strateginio plano,  siekti bendro tikslo.  

Tarybos pirmininkė uždavė klausimus dėl svarstomų klausimų skubos ir svarbumo. Po klausimų 

atsakymų Lina Bartkevičienė palinkėjus sėkmingo darbo paliko posėdį. 

Direktoriaus pavaduotoja ugdymui Aušra Kudrevičienė pasisakė už bendruomeniškumą, paragino 

galvoti apie strateginį bei veiklos planus, bendradabiavimą. Priminė dėl įsivertinimo, atsakė į 

klausimus dėl valgyklos. Linkėdama gero, darbingo vakaro paliko posėdį. 

Posėdyje svečio teisėmis dalyvaujanti mokinių prezidentė Kamilė Urulevičiūtė prisistatė, visiems 

palinkėjo gero bendro darbo, liko posėdyje.  

 

1. SVARSTYTA. Informavimas dėl klebono dekano monsinjoro Rimvydo Jurkevičius prašymo.  

Tarybos piemininkė Giedrė Genevičiutė – Janonė informavo Tarybos narius, kad gautas  klebono 

dekano monsinjoro Rimvydo Jurkevičius prašymas išstoti iš Tarybos narių. Mokytojų atstovai 

taryboje pranešė apie jų išrinktą naują tarybos narę (bendruomenės atstovę) Ireną Budrikienę. 

 

2. SVARSTYTA. Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Mokinių komiteto pasiūlymas dėl 

mokinių elgesio taisyklių VII punkto pakeitimo.  

Klausimą išsamiai pristatė Ugnė Zakarevičiūtė. Tarp tarybos narių vyko diskusija, svarstymai. 

Diskusijoje iškilo klausimai dėl socialinės lygybės, pateiktas siūlymas dėl tėvų įsitraukimo perkant 

ir/ar ieškant siuvėjo, dėl kainos ir kokybės santykio, kad būtų kuo kokybiškesnis rūbas, kadangi 

dabartinės uniformos yra itin prastos kokybės, brangios. Balsuojant dėl pasiūlymo balsai pasiskirstė 

taip: 

UŽ – 12, PRIEŠ – 0; SUSILAIKĖ – 1; 



NUTARTA: Pritarti Kaišiadorių Vaclovo Giržado progimnazijos Mokinių komiteto pasiūlymui dėl 

mokinių elgesio taisyklių VII punkto pakeitimo. 

 

3. SVARSTYTA. Dėl įsigytų mokymo priemonių įsigijimo plano už 2019 suderinimo.  

Tarybos pirmininkė Giedrė Genevičiutė-Janonė siūlė šio klausimo nesvarstyti, kadangi direktoriaus 

pavaduotojas ūkio ir bendriesiems reikalams Rojus Šadurskas kol kas nepateikė paprašytų duomenų 

ir patikslinimų.  Kadangi prašoma informacija nebuvo gauta, Tarybos pirmininkė pasiūlė  klausimo 

svarstymą perkelti į kitą posėdį.  

 

NUTARTA: Bendru sutarimu nutarta šio klausimo nederinti. Pirmininkė pasiūlė, jei kas turi kokių 

klausimų, pastebėjimų šiuo klausimu, kad juos atsiųstų paštu, tada  bus parengtas bendras 

raštas/užklausimas ir nusiųstas administracijai nuo Tarybos. Tarybos nariai siūlymui pritarė. 

 

4. SVARSTYTA. Dėl 39 vnt. stacionarių kopiuterių ir spausdintuvo įsigijimo.  

Tarybos narė Skaidrutė Žukauskienė, pasisakymo metu akcentuoja, kad mokykloje yra didelis 

poreikis atnaujinti kompiuterius, nes  pastarieji yra nusidėvėję, su jais sunku  dirbti. Mokinių 

atstovė Ugnė Zakarevičiūtė pasisakė, kad dėl kompiuterių trūkumo, kuomet klasėje yra daugiau  nei 

28 vaikai,  ne visi mokiniai turi  darbo vietas. Tėvų atstovai Taryboje išreiškė pageidavimą  matyti 

visa bendrą poreikį, nepriklausomai nuo skiriamų įsygyti lėšų, domėjosi kaip bus paskirstomi 

kompiuteriai. Mokytojų atstovai išsakė poreikį dėl senų kompiuterių keitimo ir progimnazijos 

mokytojams.  Po diskusijos Tarybos pirmininkė Giedrė Genevičiutė-Janonė siūlė  balsuoti dėl  39 

kompiuterių ir 1 spausdintuvo įsigijimo. Taip pat buvo siūloma mokyklos administracijai 

kompiuterių pasirinkimo klausimus aptarti su tarybos nariu Egidijumi Bagdonu.  Balsuojant, balsai 

pasiskirstė taip: 

UŽ – 14, PRIEŠ – 0; SUSILAIKĖ – 0; 

NUTARTA: Pritarti 39 kompiuterių ir 1 spausdintuvo įsigijimui, kompiuterių pasirinkimo 

klausimus aptarti su tarybos nariu Egidijumi Bagdonu.  

 

5. SVARSTYTA. Dėl leidimo prekiauti šaltais gėrimais ir bufetinėmis prekėmis.  

Tarybos narė Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė pastebėjo, kad šis klausimas turi būti 

svarstomas ne progimnazijos Taryboje, bet Tėvų komitete. Kadangi, vadovaujantis Lietuvos 

Respublikos Sveikatos apsaugos ministro 2011 m. lapkričio 11 d. įsakymu Nr. V-964 „Dėl vaikų 

maitinimo organizavimo tvarkos aprašo patvirtinimo“ (suvestinė redakcija nuo 2020–09–01 iki 

2020–12–31) patvirtinto Vaikų maitinimo organizavimo tvarkos aprašo 37.2 punktu, prekybai 

šaltaisiais gėrimais ir bufetinėmis prekėmis kiekvienų mokslo metų pirmą mėnesį turi raštiškai 

pritarti  vaikų atstovai pagal įstatymą – tėvai, įtėviai, globėjai.  

NUTARTA: Vienbalsiai buvo nutarta, kad klausimas dėl leidimo prekiauti šaltais gėrimais ir 

bufetinėmis prekėmis turi būti perduotas Tėvų komitetui. 

 

3. KITI KLAUSIMAI. Nebuvo. 

 

 

Posėdžio pirmininkė                     (e-parašas)                                        Giedrė Genevičiutė – Janonė 

 

 

Posėdžio sekretorė         (e-parašas)                 Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

 

  



KAIŠIADORIŲ VACLOVO GIRŽADO PROGIMNAZIJA 
 

PROGIMNAZIJOS TARYBOS POSĖDŽIO DALYVIŲ SĄRAŠAS 
 

2020-11-12  
 

 

 

1. Giedrė Genevičiūtė - Janonė  

2. Skaidrutė Žukauskienė  

3. Lina Bartkevičienė 

4. Aušra Kudrevičienė 

5. Jūratė Grinkevičienė 

6. Birutė Gudonienė 

7. Renata Sausaitienė 

8. Jūratė Šeškevičienė 

9. Laima Gervickienė  

10. Raimonda Ikasalaitė-Marcinkevičienė 

11. Egidijus Bagdonas 

12. Martyna Lažauninkaitė 

13. Laurynas Žilinskas 

14. Ugnė Zakarevičiūtė  

15. Dominykas Lažauninkas  

16. Kamilė Urulevičiūtė 

 

 


